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YÖNETİM KURULU 

FAALİYET RAPORU 

(20.12.2016 – 16.01.2017) 

 

Sayın Meclis Üyeleri,  

 

Oda Meclisimizin 26 Ocak 2017 ve 45 sayılı toplantısının gündeminde yer alan, Yönetim 

Kurulumuzun 20 Aralık 2016 - 16 Ocak 2017 tarihleri arasındaki faaliyetlerinin en önemlilerini 

içeren çalışmaları bilgilerinize sunulmuştur.   

Saygılarımızla,  

Yönetim Kurulu  

I- KAYIT,  DEĞİŞİKLİK ve TERKLER: 

20.12.2016 – 16.01.2017 tarihleri arasında Odamıza;  

196 yeni üye kaydedilmiş,                                                                                                                             

656 üyenin kayıtlarında değişiklik yapılmış,    

129 üyenin kaydı silinmiştir. 

16.01.2017 Tarihi İtibariyle Toplam Üye Sayımız: 25.280 

 

II- DEVAM EDEN FAALİYETLER: 

1- Oda Meclisince onaylanmış olan 2017 yılı Çalışma Planı ve Bütçesi çerçevesinde çalışmalarımız,   

2- Odamız üyelerine yönelik eğitim, bilgilendirme ve danışmanlık faaliyetlerimiz,   

3- Üye firmalara yönelik başlatmış olduğumuz Oda hizmetlerinin tanıtımı ve Mesleki Yeterlilik 

Belgesi zorunluluğu bilgilendirme ziyaretlerimiz,  

4- ATOSEV’in mülkiyet sorununun çözülmesine yönelik ilgili makamlarla görüşmelerimiz ve 

hukuki girişimlerimiz, (Büyükşehir Belediyesi’ne açılan davamız devam etmektedir. Ayrıca 

ATOSEV Tesisinin üzerinde bulunduğu arazinin imar planında Sosyo-Kültürel Tesis Alanı olarak 

değişikliğe gidilmesi için Büyükşehir Belediyesi’ne yapılan başvurumuz kabul edilmiş olup; 

değişiklikle ilgili süreç devam etmektedir) 

5- Odamız üyelerinin ihracat kapasitelerini artırmaya yönelik olarak başlattığımız “İhracat Hamlesi 

Projemiz” in yeni dönemine yönelik çalışmalarımız, 

6- Odamız yeni hizmet binasının yapımına yönelik çalışmalarımız, (Projeler ihaleye hazır hale 

getirilmiş olup; arsa üzerindeki imar sorununu ortadan kaldırmaya yönelik çalışmalarımız devam 

etmektedir.) 

7- Odamızca, Çukurova’nın Hizmet Sektöründeki yerini belirlemek ve gelecek vizyonunu 

şekillendirmek amacıyla düzenlenen “Dünyada ve Türkiye’de Hizmet Sektörünün Yeri ve 

Çukurova’nın Potansiyeli Çalıştayı” sonuç raporu çerçevesinde başlatılan çalışmalarımız,(Hazırlanan 

taslak eylem planı paydaşlardan gelen görüşler kapsamında son şeklini almış olup; yapılacak olan bir 

lansman toplantısıyla rapor kamuoyunun bilgisine sunulacaktır.) 

8- Çukurova Kalkınma Ajansı’nın (ÇKA) 2015 Yılı Üretim ve Çevre Altyapısının İyileştirilmesi 

Mali Destek Programı kapsamında, Odamız koordinatörlüğü ve Adana Sanayi Odası ortaklığıyla 15 

ay boyunca yürütülen “Adana’da İşletmeler Dijital Dünyaya Birlikte Adım Atıyor” Projesi’nin süresi 

ve Ajans desteği 15 Aralık 2016 tarihinde sona ermiş olup; proje kapsamındaki faaliyetler 

tamamlanmıştır. Bu tarihten sonra projenin sürdürülebilirliğinin Odamız imkânlarıyla sağlanmasına 

yönelik çalışmalarımız devam etmektedir. (Projenin ÇKA nezdinde raporlama ve kapanış işlemleri 

sürmektedir.)  

9- Çukurova Kalkınma Ajansı (ÇKA) 2015 Yılı Üretim ve Çevre Altyapısının İyileştirilmesi Mali 

Destek Programı kapsamında Mersin Ticaret ve Sanayi Odası koordinatörlüğünde, Odamız ile Tarsus 

Ticaret ve Sanayi Odası ortaklığında yürütülen “TR62 (Adana-Mersin) Bölgesi’nde Yer Alan 

Firmaların Rekabet Edebilirliği İçin Ticari Bilgi ve İstihbarat Merkezi Kurulumu” projemizin süresi 

ve Ajans desteği 17 Kasım 2016 tarihinde sona ermiş olup; proje kapsamındaki faaliyetler 
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tamamlanmıştır. Bu tarihten sonra projenin sürdürülebilirliğinin Odamız imkânlarıyla sağlanmasına 

yönelik çalışmalarımız devam etmektedir. (Projenin ÇKA nezdinde raporlama ve kapanış işlemleri 

sürmektedir.) 

10- Adana Valiliği önderliği ile hayata geçirilen ve Odamızın paydaşı olduğu “Rekabet İçin Strateji 

Adana (RİS) Projesi’ne yönelik çalışmalarımız, (Proje yürütme kurulunda görevli çalışanlarımızca 

projeye katkı sağlanmaktadır. )   

11- Çukurova Üniversitesi’nin, Çukurova Kalkınma Ajansı’nın Güdümlü Proje Desteği programına 

başvurmak üzere hazırlamış olduğu “Kimya Vadisi Projesi” nde Odamızın da ortak olarak yer 

almasına karar verilmiş olup; proje başvurusu için gerekli çalışmalarımız,   

12- Odamız öncülüğünde, “Adana Tarıma Dayalı İhtisas Organize Sanayi Bölgesi” kurulmasına 

yönelik çalışmalarımız, 

13- Ticaret Sicili Müdürlüğü arşivinin, tamamlanan ÇKA destekli projemizden sonra kalan kısmının 

da Odamız imkânlarıyla dijital ortama aktarılmasına yönelik tarama ve indeksleme çalışmalarımız, 

devam etmektedir. 

 

III- TAMAMLANAN FAALİYETLER: 

1- Odamıza olan gecikmiş aidat borçları zaman aşımı sınırına gelen üyelerin, Bakanlık talimatı 

gereği icra takipleri açılmıştır.  

2- 2017 yılı için “Meslek Grupları Destek Programı” Yönetim Kurulunca belirlenmiş olup, yeni 

program Odamız web sayfasında yayınlanmıştır. 

3- 20 Aralık 2016 tarihinde, Adana’daki sivil toplum kuruluşlarının önderliğinde, İstasyon 

Meydanı’ndan başlayarak “Teröre Hayır Yürüyüşü” gerçekleştirilmiş, yürüyüşe Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE, Meclis Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu, Meclis ve Meslek 

Komitesi Üyeleri ile Odamız Çalışanları katılım sağlamıştır. 

4- 29 Aralık 2016 tarihinde, ATOSEV’de Odamız Yönetim Kurulu, Meclis ve Disiplin Kurulu 

Üyeleri, Meslek Komitesi Başkanları, Eski Yönetim Kurulu Başkanları ve Personelin katılımıyla 

2016 Yılı Çalışmalarının ve 2017 Yılında Yapılacak Çalışma ve Projelerin değerlendirileceği 

çalışma yemeği düzenlenmiştir.  

5- 10 Ocak 2016 tarihinde, Odamızca yürütülen ÇKA destekli “Adana’da İşletmeler Dijital 

Dünyaya Birlikte Adım Atıyor” Projesinin izleme ve değerlendirme birimi uzmanı tarafından 

Odamızda Nihai Rapor Denetimi gerçekleştirilmiştir. 
 

IV- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN MESLEK KOMİTESİ KARARLARI:  

Meslek Komitelerinin dönem içerisinde almış olduğu kararlar Yönetim Kurulumuz tarafından 

değerlendirilmiş ve ilgili makamlara bildirilmiştir.  

1- Odamız 8. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Son dönemlerde Trafik Sigorta primleri çok yüksek meblağlar tutmakta ve yıldan yıla devam eden bir 

artış göstermektedir. Ancak asıl sıkıntı firmadan firmaya bu fiyatların değişkenlik göstermesidir. 

Örneğin aracımızı trafik sigortası yaptıracağımız zaman yapmış olduğumuz fiyat araştırmalarında 

neredeyse firmalar arasında 500.-TL ye varan farklar bulunmaktadır. Trafik sigortalarında serbest 

piyasa koşullarından ziyade söz konusu ücretlerin bir standarda bağlanması gerektiği hususunu dile 

getirmişlerdir.  

Konu; TOBB’a iletilmiştir. 

2- Odamız 15. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Kış saati uygulamasına geçilmemesi nedeniyle özellikle okula sabahçı olarak okula giden 

çocuklarımız gerek uykularını almakta, gerekse yola karanlık saatlerde çıkmaları nedeniyle güvenlik 

endişeleri nedeniyle büyük olumsuzluklar yaşanmaktadır. Bunun yanında çalışanlarımız gece 

karanlığında yol çıkmaları ve işe geldiklerinde konsantrasyon kayıpları nedeniyle de iş verimleri de 

düşmektedir. Gerek öğrencilerin yaşadığı güvenlik endişeleri, gerek personelimizin verim kaybı ve 

psikolojimiz olumsuz etkilemesi nedeniyle tüm Avrupa ülkelerinde uygulanan kış saati uygulamasına 

ülkemizde de tekrardan geçilmesi hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; TOBB’a iletilmiştir. 
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3- Odamız 16. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Büyükşehir ve İlçe Belediyelerine ait yollarda son zamanlarda aşırı derecede bozulmalar meydana 

gelmiştir. Bu nedenle de üyelerimizden büyük şikâyetler alınmakta olup; yolların yama veya 

yenileme çalışmaları için Büyükşehir ve İlçe Belediyeleri nezdinde Odamızca girişimlerde 

bulunulması hususlarını dile getirmişlerdir.   

Konu, Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı ve İlçe Belediye Başkanlıklarına iletilmiştir. 

4- Odamız 27. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; 

“Odamızda, tıbbi malzeme ve medikal sektöründe faaliyet gösteren üyelerimiz, Bakanlığınız ve 

TÜBİTAK arasında 7 Ocak 2014 tarihinde  imzalanan ve 2 Mart 2016 tarihinde kullanıma açılan 

Ürün Takip Sistemi (ÜTS) projesi ile ilgili olarak ülkemizin muhtelif şehirlerinde çalıştay ve 

kongreler düzenlediğini, bu bağlamda gerek halk sağlığının korunması kapsamında, gerekse kayıt 

dışı ekonomiyle mücadele de en önemli çalışmalardan birisi olan söz konusu proje ile ilgili 

çalıştaylardan birisinin de İlimizde yapılmasını talep etmişlerdir.  

Konu; Sağlık Bakanlığı’na iletilmiştir. 

5- Odamız 32. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; 

Abidinpaşa Caddesindeki araç ve yaya trafik yoğunluğu nedeniyle sıklıkla maddi kazalar hatta 

ölümlü kazalar yaşanmaktadır. Bu durum gerek trafik yoğunluğu ve gerekse bu yoğunluktan dolayı 

artan korna sesleri ile yaşanan trafik kazaları bu bölgedeki esnafımızı mağdur etmektedir Diğer 

yandan yaşanan bu trafik karmaşası da Odamıza gelen yabancı misafirlerimiz açısından da olumsuz 

bir tablo oluşturmaktadır. Konun çözümü için Abidinpaşa caddesinde sürekli bir trafik ekibinin 

bulundurulması için Odamızca girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir.  

 Konu, Adana Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

6- Odamız 32. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; 

Bakımyurdu caddesindeki asfaltın yıpranması sonucu çukurlaşmalar oluşmuş ve özellikle son 

yağışlar sonrası çukurlar daha da derinleşmiş ve çamur içinde kalması nedeniyle o bölgede faaliyet 

gösteren üyelerimiz mağdur olmuşlardır. Üyelerimizin mağduriyetinin giderilmesi için, Odamızca 

girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu, Seyhan İlçe Belediyesi Başkanlığı’na iletilmiştir. 

7- Odamız 46. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan kararlar;  

Özellikle son dönemlerde ekmek ve unlu mamuller sektöründe çok büyük sorunlar yaşanmakta ve bu 

sorunlar mesleği yok etme aşamasına getirmektedir. Bu kapsamda söz konusu sorunların çözümü için 

2017 yılının ilk aylarında TOBB bünyesindeki bütün Ticaret ve Sanayi Odaları ile Ticaret Odalarının 

ilgili Meslek Komitesi üyelerinin davet edildiği bir istişare toplantısı yapılarak,  toplantının ilk 

gününde sektör temsilcileri ile sorunların masaya yatırılması ve çözüm önerilerinin değerlendirilmesi, 

ikinci gününde ise Devletin ilgili Kurum ve Kuruluşlarının temsilcileri bir araya getirilerek sektörel 

sorunların ve çözüm önerilerinin ortaya konulması gerektiğini dile getirmişlerdir.  

 Konu, TOBB’a iletilmiştir. 

 

V- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN YAZILARIMIZA GELEN CEVABİ YAZILAR: 

1-  Odamız 8. Grup Meslek Komitesinin; almış olduğu karar doğrultusunda; İthal edilen çayın 

ihtisaslaştırılmasına yönelik olarak yazılan yazıya TOBB ’den gelen yazıda; “İthal edilen çaylara 

sadece Rize ilinde ihtisaslaştırılması yerine Mersin ilinde de çay ihtisaslaştırma yapılmasına ilişkin 

yazınız Ekonomi Bakanlığına iletilmiştir.” Denilmektedir.  

2-  Odamız 14. Grup Meslek Komitesinin; almış olduğu karar doğrultusunda; toplu taşıma 

araçlarının çok hızlı araç kullandıkları ve yayaların can güvenliğini hiçe saydıkları, sürekli korna 

çalarak çevreyi rahatsız ettikleri, bu durumların önüne geçebilmek için toplu taşıma araç sürücülerine 

(ehliyetleri mevcut olsa bile) çalışmaya başlamadan önce mesleki gelişim eğitimi, psikoloji, iletişim, 

sürücü yolcu ilişkileri, güvenli sürüş teknikleri ve buna benzer konularda eğitim verilmesi, 

eğitimlerde başarılı olmaları halinde toplu taşıma aracı sürmesine müsaade edilmesi istenilmiştir. 
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Konu ile ilgili olarak Adana Valiliği’nden gelen yazıda,  “Trafik Denetleme Şube Müdürlüğümüz 

görevlileri tarafından 2016 yılı itibarı ile çevreyi rahatsız edecek şekilde araç kullanarak korna çaldığı 

tespit edilen 4.402 adet toplu taşıma araç sürücüsüne 2918 sayılı kanunun ilgili maddesinden yasal 

işlemler uygulanmış olup, denetimlerimize devam edilmektedir. 

Ayrıca; Trafik Denetleme Şube Müdürlüğümüzce toplu taşıma araç sürücülerine yönelik, gereksiz 

yere korna çalmamaları, yolcu indirme ve bindirme kurallarına uymaları, fazla yolcu almamaları, 

trafiği tehlikeye sokacak şekilde araç kullanmamaları vb. gibi konularda eğitimler verilmektedir.” 

Denilmiştir. 

 

VI - KATILDIĞIMIZ TOPLANTILAR VE TÖRENLER: 

1- 22 Aralık 2016 tarihinde, Bloomberg HT’de canlı olarak yayınlanan “Çıkış Yolu” Programına 

Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE,   

2- 27 Aralık 2016 tarihinde, Çukurova Kalkınma Ajansı’nda düzenlenen Çukurova Girişimcilik 

Ekosistem Buluşması’na Dış Ekon. İliş. ve Org. Şefi Berna ÖVÜL, 

3- 27 Aralık 2016 tarihinde, Milli Eğitim Müdürlüğü’nce gerçekleşen “Mesleki ve Teknik Eğitim 

Okul Yönetim Kurulu” oluşumuna yönelik Protokol İmza Törenine Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE,   

4- 30 Aralık 2016 tarihinde,  Çukurova Üniversitesi Rektörlüğü’nde gerçekleştirilen “Atak A.Ş. Plato 

Adana Projesi Teknik Destek Protokolü” imza törenine Odamız ve Atak A.Ş. Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE, 

5- 02 Ocak 2017 tarihinde Çukurova Üniversitesinde gerçekleşen Odamızca restorasyonu yapılan 

Tarihi Kısacıkzade Konağı Danışma Kurulu toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE,  

6- 5 Ocak 2017 tarihinde, Adana’nın Kurtuluş yıldönümü kapsamında Atatürk Parkı’nda düzenlenen 

anıta çelenk sunma törenine Genel Sekreter Vekili Birol YARMAN,  

7- 5 Ocak 2017 tarihinde Adana Büyükşehir Belediyesi’nin 5 Ocak Kurtuluş Bayramı 

Resepsiyonu’na Meclis Başkanı Tarkan KULAK ve Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

8- 6 Ocak 2017 tarihinde, Adana Divan Otel’de gerçekleşen Çukurova 10. Kitap Fuarı Basın 

Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

9- 6 Ocak 2017 tarihinde, Ankara’da TOBB Binası’nda düzenlenen Coğrafi İşaretli Ürünlerin 

Denetlenmesi Eğitimi’ne İç Ticaret Müdürü Ömür TALU, 

10- 7 Ocak 2017 tarihinde, Tüyap Fuar ve Kongre Merkezi’nde düzenlenen Çukurova Fuarcılık A.Ş. 

Yönetim Kurulu Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

11- 7 Ocak 2017 tarihinde, Tüyap Fuar ve Kongre Merkezi’nde gerçekleşen Çukurova 10. Kitap 

Fuarı’nın Açılış Törenine Meclis Başkanı Tarkan KULAK ve Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE, 

12- 11 Ocak 2017 tarihinde, Skal International Çukurova Kulübünün Aylık Olağan Toplantısına onur 

konuğu ve konuşmacı olarak Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

13- 11 Ocak 2017 tarihinde, ÇKA Toplantı Salonunda Adana Gıda, Tarım ve Hayvancılık İl 

Müdürlüğü’nce düzenlenen “Adana’da Tohumculuk Sektörünün Değerlendirilmesi” konulu 

toplantıya Meclis Üyesi Hüseyin DOĞRU, 

14- 13 Ocak 2017 tarihinde, İKV’nin Diyarbakır’da düzenlediği ziyaretlere ve panele Yönetim 

Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

15- 13 Ocak 2017 tarihinde, Çukurova Kalkınma Ajansı’nda Düzenlenen İl Koordinasyon Kurulu 

Toplantısı’na Genel Sekreter Vekili Birol YARMAN, 

16- 13 Ocak 2017 tarihinde, Tarsus Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliğinde “Adana-Mersin İşbirliği 

Toplantısı” düzenlenmiş olup; Yönetim Kurulu Başkan Vekili Mehmet ŞAHBAZ, Yönetim Kurulu 

Üyeleri Zübeyt ŞENDUR ve Ziya Alim KOÇER ile Genel Sekreter Vekili Birol YARMAN ve Basın 

ve Halkla İlişkiler Memuru Yusuf TOPRAK, 

katılım sağlamıştır. 
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VII- ODAMIZDA YAPILAN TOPLANTILAR ve TÖRENLER: 

1- 21 Aralık 2016 tarihinde, Odamız Hesapları İnceleme Komisyonu’nun aylık olağan toplantısı, 

2- 21 Aralık 2016 tarihinde, Denizbank yetkililerinin katılımıyla Odamızda “TOBB Nefes Kredisi” 

ile ilgili basın toplantısı, 

3- 22 Aralık 2016 tarihinde, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı, Birleşmiş Milletler Mülteci 

Örgütü (UNHCR) ve Uluslararası Ortadoğu Barış Araştırmaları Merkezi (IMPR) ve Odamız 

işbirliğiyle, Suriyeli firmalara yönelik, Odamızda Geçici Koruma Altındaki Yabancıların İstihdama 

Kazandırılması ve Çalışma İzinleri Bilgilendirme Toplantısı, 

4- 22 Aralık 2016 tarihinde, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı, Birleşmiş Milletler Mülteci 

Örgütü (UNHCR) ve Uluslararası Ortadoğu Barış Araştırmaları Merkezi (IMPR) ve Odamız 

işbirliğiyle, Türk firmalara yönelik Odamızda Geçici Koruma Altındaki Yabancıların İstihdama 

Kazandırılması ve Çalışma İzinleri Bilgilendirme Toplantısı, 

5- 27 Aralık 2016 tarihinde, Odamız 41. Meslek Komitesi ve Adana Emlakçılar Esnaf Odası 

işbirliğiyle Odamızda Kentsel Dönüşüm Bilgilendirme Toplantısı, 

6- 29 Aralık 2016 tarihinde, Odamızın Aralık ayı Olağan Meclis Toplantısı, 

7- 29 Aralık 2016 tarihinde, ATOSEV Olağan Genel Kurul Toplantısı, 

8- 30 Aralık 2016 tarihinde, Aralık ayı olağan Personel Toplantısı,  

9-  4 Ocak 2017 tarihinde, Odamız Bilgi İşlem Danışmanınca Oda Personeline “Elektronik Belge 

Yönetim Sistemi” Hizmet İçi Eğitimi, 

10- 5 Ocak 2017 tarihinde, Odamızca yürütülen İhracat Hamlesi Projesi ile ilgili Proje 

Danışmanlarıyla İstişare Toplantısı, 

11- 11 Ocak 2017 tarihinde, Beyrut-Adana Turizm Köprüsü Projesi’nin bir sonraki aşaması olan 

Beyrut ziyareti ile ilgili turizm acenteleri, oteller ile sağlık sektöründeki firmaların katılımı ile istişare 

toplantısı, 

Odamızda gerçekleşmiştir.  

 

VIII- ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 20 Aralık 2016 tarihinde, Kastamonu Entegre A.Ş. Direktörü Ergün TURAN, 

2- 26 Aralık 2016 tarihinde, Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı Nihat SÖZÜTEK, 

3- 27 Aralık 2016 tarihinde, Genç MÜSİAD Adana Şube Başkanı Av. Muhammet Veysel GÖK ve 

Yönetim Kurulu Üyeleri, 

4- 27 Aralık 2016 tarihinde, Ak Parti İl Başkanı Fikret YENİ ve İl Başkan Yardımcısı Mehmet Ali 

ÖZMANSUR, 

5- 27 Aralık 2016 tarihinde, Hilton Genel Müdürü Elif YAZOĞLU, Genel Müdür Yrd. Fatih 

GÜNKENT, Hilton Satış Pazarlama Direktörü Aydın EKER, Hilton Satış Müdür Yard.Gülçin İSPİR, 

6- 3 Ocak 2017 tarihinde, Adana Valisi Sayın Mahmut DEMİRTAŞ, 

7- 4 Ocak 2017 tarihinde, Sheraton Adana Grand Hotel Genel Müdürü Şenda BARRETO GOMEZ, 

Genel Müdür Yrd. ve Finans Direktörü İsrafil ZULAL, Satış Direktör Yardımcısı Funda 

KILIÇARSLAN, Konferans & Banket Satış Müdürü Olga GÜRSES, 

8- 5 Ocak 2017 tarihinde, E Tipi Cezaevi Müdürü Mehmet ÇITAK, 

9- 9 Ocak 2017 tarihinde, Kızılay Adana Şube Başkanı Ramazan SAYGILI, 

Odamızı ziyaret etmiştir. 

 

IX- ODAMIZCA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 29 Aralık 2016 tarihinde; İl Emniyet Müdürü Osman AK’a hayırlı olsun ziyaretine; Meclis 

Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve Yönetim Kurulu Üyeleri ile 

Genel Sekreter Vekili katılım sağlamıştır.  

2- 14 Ocak 2017 tarihinde, Adana Kamu Müteahhitleri Derneği Başkanı Mustafa KARSLIOĞLU’nu 

ADASO, ATB, AOSB Başkanları ile birlikte Meclis Başkanı Tarkan KULAK ve Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE ziyaret etmiştir. 


